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Nezadovoljan dobivenim odgovorom na pitanje postavljeno na nastavku 63. sjednice 

Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, održanom 25. 2. 2014., ponovljeno na 65. 

sjednici Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, održanoj 15. 4. 2014., opet je 

ponovio pitanje predsjedatelju Vijeća ministara BiH, premijeru Federacije BiH i predsjednici 

Vlade Republike Srpske – „Jesu li predstavnici izvršne vlasti na državnoj i entitetskoj razini 

angažirani  po funkciji u upravnim odborima? I ako jesu, primaju li novčane naknade za to i u 

kojim iznosima? Ne interesiraju me oni koji ne primaju, već oni koji primaju novčane 

naknade.”  

 

 

 


